
   

 

Interpellation 
 

Interpellation till kommunalrådet  

Andreas Schönström angående uteblivna trygghetsåtgärder i Malmö 

Socialdemokraterna i Malmö har vid upprepade tillfällen lovat stadens invånare ökad trygghet 
genom att utveckla säkra stråk med kameraövervakning och förbättrad belysning. Dessa åtgärder 
har dock inte genomförts, trots löftena. Under tiden fortsätter oskyldiga människor att drabbas av 
brott. Unga kvinnor utsätts för övergrepp på väg hem, pensionärer känner sig otrygga att vistas 
utomhus på kvällarna, och tonåringar rånas. 
 

Med anledning av ovan vill jag fråga Andreas Schönström: 

Med tanke på de tidigare löftena om att öka tryggheten i Malmö genom att implementera 
kameraövervakning och förbättrad belysning, samt de brott som potentiellt kunde ha förhindrats 
med sådana åtgärder, vill jag fråga kommunalrådet Andreas Schönström: 

När avser ni att uppfylla ert löfte om att införa trygga stråk i Malmö? 

 

Malmö 2025-02-27 

 

Niclas Röhr (M) 
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